

Dear Parent/Guardian,

Attached is an important document from the school district or your child's school. Although the district attempts to provide written translations in as many languages as possible, it is not always possible or practicable to do so.

If you need assistance in reading, understanding, or completing the attached form or information, the district will provide, upon request, oral translation or interpretation by a trained translator/interpreter.

If you would like to request oral interpretation of the attached document in a language you understand, please provide the information below as soon as possible and return it to your child's school.

An interpreter/translator will contact you to either meet with you in person or provide interpretation over the phone for the attached information.

Please complete and return the following information to request oral interpretation:

Parent's Name: _____

Phone Number: _____

Language: _____

Dear Parent/Guardian,

Attached is an important document from the school district or your child's school. Although the district attempts to provide written translations in as many languages as possible, it is not always possible or practicable to do so.

If you need assistance in reading, understanding, or completing the attached form or information, the district will provide, upon request, oral translation or interpretation by a trained translator/interpreter.

If you would like to request oral interpretation of the attached document in a language you understand, please provide the information below as soon as possible and return it to your child's school.

An interpreter/translator will contact you to either meet with you in person or provide interpretation over the phone for the attached information.

Please complete and return the following information to request oral interpretation:

Parent's Name: _____

Phone Number: _____

Language: _____

Cher Parent / Tuteur,

Vous trouverez ci-joint un document important provenant du district scolaire ou de l'école de votre enfant. Bien que le district tente de fournir des traductions écrites dans autant de langues que possible, il n'est pas toujours possible ou pratique de le faire.

Si vous avez besoin d'aide pour lire, comprendre ou remplir le formulaire ou les informations ci-joints, le district fournira, sur demande, une traduction orale ou une interprétation par un traducteur/interprète qualifié.

Si vous souhaitez demander une interprétation orale du document joint dans une langue que vous comprenez, veuillez fournir les informations ci-dessous dès que possible et le retourner à l'école de votre enfant.

Un interprète/traducteur vous contactera pour vous rencontrer en personne ou fournir une interprétation par téléphone pour les informations ci-jointes.

Veuillez compléter et retourner les informations suivantes pour demander une interprétation orale :

Nom du Parent : _____

Numéro de téléphone : _____

Langue : _____

Cher Parent / Tuteur,

Vous trouverez ci-joint un document important provenant du district scolaire ou de l'école de votre enfant. Bien que le district tente de fournir des traductions écrites dans autant de langues que possible, il n'est pas toujours possible ou pratique de le faire.

Si vous avez besoin d'aide pour lire, comprendre ou remplir le formulaire ou les informations ci-joints, le district fournira, sur demande, une traduction orale ou une interprétation par un traducteur/interprète qualifié.

Si vous souhaitez demander une interprétation orale du document joint dans une langue que vous comprenez, veuillez fournir les informations ci-dessous dès que possible et le retourner à l'école de votre enfant.

Un interprète/traducteur vous contactera pour vous rencontrer en personne ou fournir une interprétation par téléphone pour les informations ci-jointes.

Veuillez compléter et retourner les informations suivantes pour demander une interprétation orale :

Nom du Parent : _____

Numéro de téléphone : _____

Langue : _____